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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-04-12, § 10 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 12 april 2016 kl. 16.35 – 17.25 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 18 april 2016 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S) §§ 1-21   

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)   

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anny Sandgren (S)  för Maria-Elsa Salvo (S) 

Gunnar Würtz (L)  för Helena Eklund (L) 

Birger Kato (S) § 22  för Anders Göransson (S) 

 
Ersättare:  

Birger Kato (S) §§ 1-21  

Anna Forssell (S)   

Martin Hansson (MP)  

Sanna Sjögren (V)  

Per Melin (M)  

Leif Bokström (M)  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström och Pontus 
Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta Andersson, Lawen 
Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-16 och borgarrådssekreteraren Karin 
Kolk. 
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 § 10 
Östermalms IP, placering och uppförande av en 
permanent ishall. Utredningsbeslut 
Dnr 2.6-202/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att utreda 

möjligheterna och förutsättningarna att uppföra en permanent 

ishall med publikläktare enligt beställning från  

idrottsförvaltningen. 

 

2  Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att ta fram 

utredningar som underlag för inriktningsbeslut till en kostnad 

av 4 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 22 mars 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och Henrik 

Sjölander m.fl. (M) föreslår att fastighetsnämnden beslutar 

enligt följande: 

 

1  Att delvis godkänna fastighetskontorets förslag till 

beslut. 

 

2  Att uppdra åt fastighetskontoret att tillsammans med 

berörda förvaltningar utreda förutsättningarna för en 

dubbelishall i Storängsbotten.  

 

3  Att därutöver anföra följande:  

 

 Det finns ett stort behov av nya idrottsanläggningar i 

Stockholms stad. Ishallar är prioriterade då behovet är 

stort samtidigt som ingen ny isyta tillkommit i staden 

sedan 2004. I innerstaden är behovet särskilt skriande. 

Vi ser därför positivt på ambitionerna i att permanenta 

den tillfälliga hallen på Östermalms IP men vi anser att 

det är lite svårt att motivera en investering på drygt 100 

miljoner kronor men som inte genererar något tillskott 
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på faktiskta idrottsytor för stockholmarna. Till skillnad 

från Sätra IP så finns det inte utrymme på Östermalms 

IP för att inrymma två hallar och vi anser därför att man 

bör titta på alternativa placeringar. Tidigare har en 

dubbelishall i Storängsbotten varit aktuellt och vi anser 

att fastighetskontoret tillsammans med andra berörda 

förvaltningar, inför kommande beslut i 

fastighetsnämnden, bör återkomma med en utredning 

samt kostnadsförslag för en dubbelhall på denna plats. 

Detta för att nämnden ska kunna göra bra och 

välavvägda prioriteringar. Vi menar att man bör kunna 

åstadkomma samordningsvinster genom att istället 

bygga två hallar på samma plats och på så sätt få ner 

kostnaderna per hall och samtidigt öka på isytan för att 

skapa större mervärden.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Jan 

Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. (MP) och Mehdi Oguzsoy 

(V).  

 
Reservation 

Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och Henrik Sjölander  

m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande  

Hamid Ershad Sarabi (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i 

förslag från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


